










Interpelácia: 

Z. Gauliederová: 

Ako poslankyňa Mestského zastupiteľstva v Galante žiada štatutárneho zástupcu mesta Galanta 
Petra Pašku, ktorý súčasne vykonáva ako jediný spoločník v obchodnej spoločnosti BYSPRAV 
spol. s.r.o. pôsobnosť valného zhromaždenia, aby jej zodpovedal nasledovnú otázku: 

 

- Z akého dôvodu ste svojvoľne rozhodli o vybudovaní polopodzemných kontajnerov na parc. 
c. 5/1 a 55/1, k. u. Galanta - vedené na LV c. 3365, napriek tomu, že platné Všeobecne záväzne 
nariadenie mesta Galanta c. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení neskorších zmien a doplnkov neumožňuje 
zriadiť a následne využívať na zber komunálneho odpadu polopodzemné kontajnery na území 
mesta Galanta. 

 

Odpoveď: zodpovedná osoba P. Paška 

Na Vašu otázku odpovedám nasledovne: 
V žiadnom prípade sa nejednalo o svojvôľu, vychádzal som zo schválenej koncepcie rozvoja 
mesta a mal som predjednanú podporu zmeny VZN s viacerými poslancami, čoho dôkazom je 
i hlasovanie na decembrovom zasadnutí mestského zastupiteľstva. Zmenu VZN podporila 
väčšina, až 10 prítomných poslancov zo 17, či 18 prítomných, len jeden hlas – možno práve 
ten Váš – chýbal na dosiahnutie 3/5 väčšiny a tým aj skvelého výsledku pre Galantu a jej 
obyvateľov. 
Predmetné polopodzemné kontajnery sú všade v okolitých mestách vybudované prioritne preto, 
že sú typom moderných zberných nádob na zber komunálneho odpadu pre 21. storočie, pričom 
sú mimoriadne priateľské k životnému prostrediu. Od obyvateľov sídliska Nová doba v Galante 
má mesto Galanta iba pozitívne reakcie ohľadne ich využitia, pričom to zdôvodňujú okrem 
iného tým, že sú estetické a vizuálne zapadajú do charakteru sídliska a súčasne sa pri nich 
prestali vyskytovať potkany, čo pri 1100 l nádobách bohužiaľ neplatilo. Tieto zberné nádoby 
zároveň umožňujú meranie množstva a separáciu komunálneho odpadu vyprodukovaného 
jednotlivými domácnosťami. Zároveň ich vybudovaním získalo mesto Galanta ďalších 5 
parkovacích miest. 
Pokiaľ by sme pokračovali v budovaní takýchto stojísk, na čo budú zverejňované aj výzvy 
z eurofondov, mohli by sme existujúcich asi 130 stojísk nahradiť polovičným počtom takýchto 
moderných stojísk, ubudlo by v meste niekoľko stoviek zapáchajúcich kontajnerov a získali by 
sme odhadom 250 až 300 parkovacích miest bez záberu verejnej zelene a mali by sme aj 
prostriedok a nástroj na lepšiu separáciu odpadu a diferenciáciu poplatkov pre separujúce 
rodiny a neseparujúce. 
  
S priateľským pozdravom, Peter Paška, primátor mesta Galanta. 
  
Moju odpoveď na Vašu interpeláciu považujte aj za odpoveď v zmysle „dvestojedenástky". 
  
 


